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 Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Raiņa bulvārī 19, Rīgā 

16.10.2023 Nr. 1.4/23-VS-59 

Sēdes sākums: 17.32 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes Studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

 

  



2. lapa no 6 

 

Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. VS protokolu apstiprināšana 

4. Par KS protokoliem 

5. Par kopsapulces organizāciju 

6. HIV dienas, Asinsdonoru dienas un talka 

7. Senāta un vadības aktualitātes 

8. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

9. FSP un SSK aktualitātes 

10. Iknedēļas e-pasti 

11. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID –  

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. VS protokolu apstiprināšana 

4. Par KS protokoliem 

5. Par kopsapulces organizāciju 

6. HIV dienas, Asinsdonoru dienas un talka 

7. Senāta un vadības aktualitātes 

8. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

9. FSP un SSK aktualitātes 

10. Iknedēļas e-pasti 

11. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 



3. lapa no 6 

 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. VS protokolu apstiprināšana 

E. Borska informē par to, ka ir sagatavoti apstiprināšanai #42 VS protokols, #43 VS 

protokols, #44 VS protokols, #45 VS protokols, #46 VS protokols, #47 VS protokols, #48 VS 

protokols, #49 VS protokols, #50 VS protokols.  

E. Borska: Es aicinātu apstiprināt #43 VS un #47 VS protokolus, pārējos vēl šķiet 

nepieciešamas nelielas redakcionālas izmaiņas. Vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par #43 VS un #47 VS protokola apstiprināšanu.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt #43 VS un #47 VS protokolu.  

4. Par KS protokoliem 

E. Borska informē, klātesošos, ka LU SP satversme paredz, ka protokoli tiek apstiprināti tikai 

kārtējās KS. Nepieciešams saprast, ko mēs darām ar šīs dienas KS iekļauto punktu par KS 

protokolu apstiprināšanu. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es teiktu, ka mēs atstājam punktu DK un informējam viņus par to, ka 

protokolus šajā sēdē nevaram apstiprināt atsaucoties uz satversmi un ka apstiprināsim 

nākamajā KS.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par R. Baumaņa piedāvājumu? 

Iebildumu nav.   

5. Par kopsapulces organizāciju 

E. Borska informē, ka pirms KS ir nepieciešams saprast par to kā tiek organizēta KS norise. 

Kurš no mums veic kvoruma konstatēšanu, balsojumu ievadīšanu, kas notiek ar sēdes 

vadīšanu un atskaitēm.  
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Klātesošie vienojas par KS norises organizēšanu.  

6. HIV dienas, Asinsdonoru dienas un talka 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine informē par to, ka rītdien notiek HIV dienas. Nepieciešams vienoties par to, kurš 

no mums būs LU Akadēmiskajā centrā, lai uzņemtu šos cilvēkus.  

E. Kiršteine: Iepriekš E. Borska minēja, ka varētu to uzņemties, vai tas ir spēkā? 

E. Borska: Jā, tas ir spēkā.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine informē par to, ka 25.10. notiks Asinsdonoru dienas, vai ir kāds, kas varēs šajā 

dienā sagaidīt viņus LU Akadēmiskajā centrā pēc 10.00.  

E. Borska: Es visticamāk tajā dienā būšu tur, bet precīzi varēšu pateikt, kad nāks tuvāk.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Gaidīšu tad ziņu.  

E. Kiršteine informē par to, ka 21.10. notiks talka LU Botāniskajā dārzā un nepieciešams 

saprast, kuri no mums apmeklēs šo pasākumu.  

E. Borska: Es būšu.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Es un E. Kiršteine diemžēl netiekam, jo man ir jāpiedalās HZF un PPMF SP 

topošo biedru seminārā, savukārt, E. Kiršteinei ir konference.  

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim.  

D. Ulmanis: Es centīšos ierasties.  

E. Borska: Lūdzu sazinieties ar biroja cilvēkiem, lai arī viņi atzīmē, kuri ieradīsies.  

E. Borska: Vai ir vēl kādi komentāri pie šī punkta? 

Komentāru nav.  

7. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Noslēgušās konsolidācijas 

fokusgrupas un tiek sagatavotas gala versijas atzinumiem. Tika skatīts progresa ziņojums par 

Rakstu māju. Tiks veiktas izmaiņas iepirkumu organizēšanas kārtības noteikumos. Tika 

skatīts jautājums par Raiņa bulvāra 19 attīstības plānu.  

E. Borska: Vai ir kāds jautājums pie šī punkta? 

Jautājumu nav.  
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8. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska informē par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. IZM un Saeimā notiek 

pārmaiņu periods un mainās cilvēki dažādos amatos. LSA notika vadītāju sēde. Aktuāls ir 

kļuvis jautājums par institucionālās finansēšanas pilotprojektu, jo šobrīd to ir paredzēts veikt 

tikai RTU.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav.  

9. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. Šajās brīvdienās notiks vairāki potenciālo biedru 

semināri – BVEF, FMOF, PPMF un HZF. DF notiks Racoons hakatons. Rītdien notiks 

FMOF KS, ceturtdien DF notiks mentoru programmas pasākums.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums D. Ulmanim? 

Jautājumu nav.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē par SSK aktualitātēm. Notika tikšanās ar viņu kultūras un sporta 

virziena vadītāju, kur tika diskutēts par pasākumiem, ko viņi potenciāli vēlētos rīkot. Šonedēļ 

tikšos arī ar pārējiem SSK biedriem.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums R. Baumanim? 

Jautājumu nav.  

10. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

11. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 23. oktobrī plkst. 17.30, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

7  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 23. oktobri plkst. 17.30, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 18.27 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 
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 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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